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Aanwezige bewoners en familie : zie aanwezigheidslijst 
 
Samenvatting:  
 
We stonden in deze familieraad stil bij de tevredenheidsbevraging die werd 
afgenomen bij bewoners, familieleden en medewerkers binnen 
Zorgnetwerk Trento.  
 
Er kwamen vragen naar boven bij familieleden over onder andere het 
verschil in resultaten tussen De Vliet en Sint-Jozef. Is er hier een verklaring 
voor? Kan dit aan het verschil in gemeentes liggen? We lichten toe dat er via 
onze clusterwerking in huis verder zal worden stil gestaan bij de 
verklaringen en zo er verder op willen inzoomen. Familie lijkt niet op de 
hoogte te zijn van ons werk achter de schermen dus is dit een mooie kans 
om eens toe te lichten ook hoe onze clusters werken en wat zij doen.  
 
Het topic zinvolle dagbesteding dat werd bevraagd in onze 
tevredenheidsbevraging brengt veel inspiratie met zich mee bij de 
aanwezige familieleden. De restaurantdag wordt als een mooi 
ontmoetingsmoment gezien, is een vorm van zinvol op bezoek komen. Men 
spreekt over bv. een kaartclubje op te richten voor de bewoners die dit 
willen, of een spelnamiddag te organiseren. Op iedere afdeling hebben wij 
een kast waar allerlei gezelschapsspelen zich in bevinden en die je mag 
gebruiken om met de bewoners tijd door te brengen. 



 

 

Familieleden zien graag beweging op de afdeling, en kunnen genieten van 
bewoners die ook contact kunnen leggen met elkaar. Er werd geopperd of 
men bewoners niet zou kunnen matchen met elkaar op basis van interesses 
en de klik met elkaar, informele momenten organiseren om bewoners 
samen te brengen.  
 
We brachten nog kort even een terugkoppeling en een stand van zaken over 
hoe we onze medicatieprocedure blijvend aanscherpen en gaven meer 
uitleg over de bezorgdheid over onvoldoende verpleegkundigen.  
 
Afsluiten deden we met de vraag wat we nog aan bod kunnen laten komen 
tijdens de volgende familieraad. Er is interesse om toch wel stil te staan bij 
soms onbegrepen gedrag van onze bewoners of hun problematiek en hier 
wat info over te krijgen. Alsook lijkt er interesse voor een praatgroep te 
zijn. We verkennen dit nog verder en werken dit verder uit als er concreet 
vraag naar is.  
 
De vorm van hoe wij een familieraad organiseren blijkt zeker goed te zitten, 
sommigen geven aan dat het wel een drempel kan zijn om te spreken maar 
het zorgt wel voor verbinding en communicatie met elkaar. We blijven dan 
ook deze vorm behouden, de volgende familieraad zal plaatsvinden in het 
najaar.  
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